
1 

Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Onsdag d. 11. april 2018 kl. 19.00-21.00  

Mødested: Sæbygård Skoleafdeling 
 
 

Bemærk: 

Opstillingsmøde til skolebestyrelsen kl. 18.00: 
 

 Formand Louise Jæger Jeppesen orienterede om skolebestyrelsens opgaver - 
herunder arbejdet med principper, elevernes trivsel, økonomi m.v. 
 

 Lars Lundgreen og Louise Jæger Jeppesen orienterede om valgproceduren og 
formalia vedrørende skolebestyrelsens sammensætning.  
 

 Følgende medlemmer tilkendegiver p.t. at de ønsker at genopstille: Dan 
Christiansen (Dybvad), Anette Hede (Dybvad), Lone Haugaard (Torslev), Gabriella 
Hartvig (Stensnæs), Louise Jæger Jeppesen (Sæby/Sæbygård).  

 
 

DAGSORDEN 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 
- Jeppe Mortensen (afbud) 

- Gabriella Hartvig 

- Louise Jæger Jeppesen 

- Anette Hede Michaelsen  

- Lone Haugaard (mødeleder) 

- Preben Hahn Sørensen  

- Dan Christiansen (afbud) 

- Maibritt Ombo 

- Thomas Kaptain  

- Mette Hejslet  

- Ulla Winther  

- Rene Dehn  

- Michael Koch Sørensen (afbud) 

- Henrik Bruun Nielsen (afbud) 

- Lars Lundgreen 

- Chris Kramme (referant) 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

Punkter til eventuelt: 
Principper for reklamer på Intra. 
Tilbagemelding på henvendelse fra Lokalrådet i 
Hørby. 

2. Nyt fra elevrådet Intet til referat. 

3. Økonomi 
 

Budgetrammen er overskredet i 2017 og 
personaleresurserne skal tilpasses til skoleåret 



2 

Gennemgang af økonomirapport og orientering 
om konsekvenserne af de forestående 
besparelser. 

2018/19. Det betyder, at nogle af de ansatte i 
skoledistriktet er blevet varslet opsagt eller sat 
ned i tid. Det kommende skoleår skal derfor 
planlægges med færre ansatte end det 
indeværende skoleår.  
 
Der prioriteres i de opgaver, som den samlede 
personalegruppe skal løse i kommende skoleår. 
 
Bestyrelsen orienteres løbende om konsekvenser 
af personaletilpasningen samt økonomien. 

4. Struktur – Sæby Skoleafdeling 
 
Afdelingsleder Jesper Koldtoft deltager i 
punktet.  

Jesper fremlagde de planlagte tilpasninger af 
strukturen på farveholdene i den 
aldersintegrerede indskoling på Sæby 
Skoleafdeling.  
 
Formålet med ændringerne er at skabe større 
kontinuitet pædagogisk og relationsmæssigt i 
løbet af skoleåret.  
 
Bestyrelsen fandt justeringerne relevante, og 
bestyrelsen ønsker at høre om erfaringerne 
hermed i løbet af kommende skoleår. 

5. Gennemsyn og revidering af 
trivselspolitikken for Distrikt Syd jf. 
årshjulet 

 
Bilag vedhæftet 

Bestyrelsen kom med forslag til ændringer og 
tilføjelser. Specielt med opmærksomhed på, 
hvornår og hvordan forældrene orienteres om 
trivselspolitikken og generelt om egen klasses 
trivsel. 
 
Et revideret forslag vil blive fremlagt til 
godkendelse på kommende bestyrelsesmøde. 

Kort orientering v/ Louise – 5 min. 
Folder vedr. styrelsesvedtægt 

Louise orienterede om, at den ledige 
Skoledistriktslederstilling er kommet i genopslag. 

Kort orientering v/ Lars – 5 min.  Intet til referat. 
 

Punkter til næste møde – 5 min.  Drøftelse vedrørende forældreorientering om 
næste skoleår. 
 
Godkendelse af revideret forslag til trivselspolitik. 
 
Folder vedrørende styrelsesvedtægten. 
 
Information om et arrangement om digital 
dannelse. 

Evt. Principper for reklamer på Intra. 
Tilbagemelding på henvendelse fra Lokalrådet i 
Hørby. 

 

 

 


